
Skriftlike fragen fan de FNP Ljouwert oan it kolleezje fan boargemaster en 
wethâlders sa as bedoeld yn artikel 41, earste lid fan it reglemint fan oarder fan 
de gemeenteried fan Ljouwert. 

Acht kolleezje,

Oant 30 maaie 2022  ( 1e perioade fan yntsjinjen) koene Nederlânske 
gemeenten finansjele stipe oanfreegje om winkelgebieden wer oantreklik te 
meitsjen foar sawol bewenners as besikers. Yn dizze perioade binne 11 
gemeenten yn oanmerking kommen en hawwe yn totaal  € 22 miljoen oan 
subsydzje krigen.

Kriteria foar finansjele stipe kinne  wêze, ferbettereing fan kuier as fytsrûtes, 
ôfwikseling fan winkeloanbod, tagonklikens, útstrieling fan winkelgebied  as de 
kwaliteit fan panden en de iepenbiere romte te ferbetterjen.

Yn totaal is it budzjet foar de regeling “programma inpulsaanpak 
winkelgebieden “  fan de ryksoerheid € 100 miljoen en wurd ferdield oer 4 
perioades fan yntsjinjen. De earstfolgjende perioade is fan 14 novimber oant 5 
decimber.

Fragen oan it kolleezje,

1. Is it kolleezje op de hichte fan de regeling “inpulsaanpak 
winkelgebieden”?

Ja, het college is zeker op de hoogte van de regeling “impulsaanpak 
winkelgebieden”.

2. Hat de gemeente Ljouwert ek gebrûk makke fan dizze regeling ?

Gemeente Leeuwarden heeft op dit moment nog geen gebruik gemaakt van 
regeling “impulsaanpak winkelgebieden”. Wel onderzoekt de gemeente de 
mogelijkheid van deze regeling door aansluiting te zoeken bij binnenstedelijke 
(her)ontwikkelingen. Met name plannen die voortkomen uit Agenda 
binnenstad*, waarvoor op dit moment een uitvoeringsplan wordt opgesteld in 
samenwerking met de Mienskip, zullen worden getoetst aan de regeling 
“impulsaanpak winkelgebieden. Wanneer er een project kansrijk is voor een 



subsidieregeling, waaronder de “impulsaanpak winkelgebieden”, zal hiervoor 
natuurlijk een aanvraag worden ingediend.

*https://www.leeuwarden.nl/nl/file/37826/download

3. Sa ja, hat it kolleezje dit dan ek dien yn gearwurking mei ûndernimmers 
út de winkel gebieten fan sawol de stêd as de doarpen fan de gemeente 
Ljouwert ?

Niet van toepassing. Zie antwoord punt 2.  

Sa ja, hoefolle jild hat de gemeente Ljouwert oan subsydzje krigen ?

Niet van toepassing. Zie antwoord punt 2. 

Sa nee, werom hat de gemeente Ljouwert net mei dien oan dizze regeling ?

Zie antwoord punt 2. 

Sa nee, is it kolleezje fan miening dat ús gemeente oan gjin inkel punt foldocht 
by de neamde kritearia easken om yn oanmerking te kommen foar dizze 
subsydzje ?

Op dit moment zijn er nog geen concrete projecten die voldoen aan de eisen 
van deze regeling.

Hat it kolleezje dizze regeling oer de kop sjoen en sil it kolleezje noch gebrûk 
meitsje fan dizze subsydzje en sa fluch as mooglik in oanfraach dwaan ?

Zie antwoord punt 1 en 2. 

Sjoen de tiidsdruk fan de folgjende mooglikheid om yn oanmerking te kommen 
foar subsydzje, sa fluch as mooglik antwurd as it kin.

Foar mear ynfo RVO.nl  en www.rijksoverheid.nl/actueel/nieuws/2022/09/01 

Groetnis,

Jan-Willem Tuininga

Fraksjefoarsitter FNP Ljouwert
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